



Customs Notice No. (2 / 2017)

Amending the Customs Notice No. 3/2016" on exportation of goods warehoused in some free zones to the rest of the world from the same customs office without guarantee against Customs duties, and procedures for the discharge and settlement of declarations thereof"

Further to the Customs Notice No. 3/2016 issued on 1/6/2016 concerning exportation of goods warehoused in some free zones to the rest of the world from the same Customs office without guarantee against Customs duties and procedures for the settlement of declarations thereof, and in pursuance of Dubai's strategic goals towards improving and further streamlining trade flow;

It is hereby decided as follows:

Article (1)

Article (5) of Customs Notice No. 3/2016 issued on 1/6/2016 shall be amended and replaced in its entirety with the following text:

Article (5)

- a) In the event of failure to clear and settle the customs declarations, applicable customs duties shall be levied when payable in accordance with the effective unified GCC Customs Tariff Schedules and penalties shall be imposed in accordance with the Common Customs Law and regulations in force.
- b) In case of delay to export and /or delay to clear and settle the customs declarations after the timeframe prescribed under articles 3 and 4 of Customs Notice No. 3/2016, penalties shall be imposed and respective fines shall be charged in accordance with the Common Customs Law.

Article (2)

This Customs Notice shall be in effect as of the date of its issuance.

Ahmed Mahboob Musabih
Director of Dubai Customs

اعلان جمركي رقم (2 / 2017)

بشأن تعديل الاعلان الجمركي رقم 2016/3" بشأن تصدير البضائع المودعة في بعض المناطق الحرة إلى العالم الخارجي من نفس الدائرة الجمركية دون ضمان الرسوم الجمركية وإجراءات ابراء بياناتها وتسديد قيودها "

إحاقاً بالإعلان الجمركي رقم 2016/3 الصادر بتاريخ 1/6/2016، بشأن تصدير البضائع المودعة في بعض المناطق الحرة إلى العالم الخارجي من نفس الدائرة الجمركية دون ضمان الرسوم الجمركية وإجراءات ابراء بياناتها وتسديد قيودها، وتحقيقاً للأهداف الاستراتيجية لإمارة دبي ولتعزيز وتطوير الخدمات المقدمة لدعم وتشجيع وتسهيل التجارة.

فقد تقرر ما يلي :

المادة (1)

تعديل المادة (5) من الاعلان الجمركي رقم 2016/3 والصادر بتاريخ 1/6/2016، لتصبح كالتالي :

المادة (5)

- أ- في حال عدم إبراء البيانات الجمركية وتسديد قيودها تستوفي الرسوم الجمركية في حال استحقاقها وفقاً لجداول التعرفة الجمركية النافذة وتطبق العقوبات وفقاً لأحكام قانون الجمارك الموحد والتعليمات النافذة.
- ب- في حال التأخير في التصدير و / او التأخير في إبراء البيانات الجمركية وتسديد قيودها بعد المدة المقررة في المادتين (3 و 4) من الإعلان الجمركي رقم 2016/3، تطبق العقوبات وتستوفي الغرامات الجمركية وفقاً لأحكام قانون الجمارك الموحد.

المادة (2)

يعمل بما جاء بهذا الاعلان الجمركي اعتباراً من تاريخ صدوره.

أحمد محبوب مصبح
مدير جمارك دبي



صدر بتاريخ : 2017/ 02 /7

